
Hiltulanlahden koulun vanhempainyhdistys 

Johtokunnan kokous, kodin ja koulun yhteistyökokous 

6.4.2022, Teams-yhteydellä 

Pöytäkirja 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:00 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

3. Kokouksen toimihenkilöiden valinta 

4. Esityslistan hyväksyminen 

  

  

5. Kodin ja koulun yhteistyö (Harri Korteniemi) 

- Kouluviihtyvyys-kartoitus: 

o Tarkasteltiin kouluviihtyvyyskyselyn tuloksia. 

o syksyllä kokenut kiusaamista 17% ja keväällä 10 % vastanneista (vastausprosentti 
68%) 

o jokainen kiusattu on kertonut jollekin kiusaamisesta, eniten kerrotaan huoltajille ja 
opettajille 

o kiusaamisen vastainen tiimi koululla vastaa kiusattujen tilanteen seurannasta 

o käytiin keskustelua mm. omalla nimellä vastaamisella kyselyyn; hyvänä puolena se, 
että asiat saadaan paremmin selvitettyä, kääntöpuolena se, että kaikki eivät ehkä 
halua vastata 

o pohdittiin sitä, että lapsilla voi olla myös kokemus, että aikuiset eivät ole voineet 
vaikuttaa tilanteeseen, vaikka lapsi on kertonut asiasta; kiusaaminen siis jatkuu 
kertomisesta huolimatta 

o pohdittu erityislasten haasteita ja niiden vaikutusta kiusaamistilanteisiin 

  



- Koulun muut kuulumiset: 

o sisällesuojautumisharjoitus 6.4. 

o pääsiäishartaus/vaihtoehtoinen ohjelma 8.4., muistetaan juhlava käyttäytyminen 

o JUKO:n (OAJ:n) lakko 

o 6.luokka leirikoulussa Piispalassa toukokuussa 

o oppilasmäärä 1.8.2022 näyttää olevan 317 

o lisätilan rakentaminen alkaa kesäkuussa 2022 

o erikoisluokkia (esim. musiikkiluokka) otetaan käyttöön ensi lukuvuonna 

o kaksi uutta luokanopettajan virkaa ollut auki, kolmatta esitetty avattavaksi 

o ohjaajaresurssi tulee tietyn kertoimen mukaan, ainakin seitsemän ohjaaja pitäisi 
ensi vuonna olla käytettävissä 

o oppilaskunnalla siisteyskisa ja Huomaa hyvä-kampanja 

o kirjastoyhteistyö maanantaisin 

o Välkkäri-koulutus jatkunut 

  

6. Kodin ja koulun välisen yhteistyön tiivistäminen 

Vanhempainyhdistys toi esiin, että yhteistyö koulun ja huoltajien välillä on vähentynyt 
koronan takia. Vuoropuhelun sijaan yhteistyö on ollut enemmänkin tiedottamista. 
Huoltajat kaipaavat enemmän kohtaamisia koulun ympäristössä. Tämä madaltaisi 
kynnystä tehdä yhteistyötä koulun henkilöstön kanssa, sekä tukisi huoltajien 
ymmärrystä ja osallisuuden kokemusta koulun arjessa. 

Harri Korteniemi toi esiin, että myös koululle korona-aika on ollut erittäin raskasta 
aikaa ja yhtä lailla koulun henkilöstö kaipaa yhteistyön palauttamista sille hyvälle 
tasolle, mitä se on aiemmin ollut. Pohdittiin mm. kevätjuhlan järjestämistä ja avoimien 
ovien päiviä. Harri kertoi vievänsä terveisiä henkilöstölle huoltajien toiveesta tiivistää 
yhteistyötä ja kertoi, että koululla on tahtoa palauttaa aiemmat hyvät käytännöt heti 
kun se on mahdollista. 

  



7. Toni Tarvainen kertoi tiliasiasta: osasta luokilta puuttuu ilmoitus tilin avaamisesta 

· Jokaisen luokan tulee avata käyttötili oman luokan varoille, kutosen lopussa tili 
suljetaan 

· 2. luokan tilinhoitajat: Jaana Rantama-Hiltunen, Leila Kauhanen 

· 3.luokan tilinhoitajat: Nina-Elise Koivumäki ja Eveliina Hiltunen 

· 5.luokan osalta Lotta Lappalainen ja Heli Mielityinen 

· Merja laittaa viestiä vielä asiasta Wilman kautta 

· toivottu, että selkeästi tuodaan esiin, mitä tilinhoitaminen käytännössä tarkoittaa 

  

8. Koulutus vanhemmille; Vanhempana digiajassa (MLL) 

Vanhempaintilaisuudessa annetaan ajankohtaista tietoa lapsen tai nuoren 
digimedioiden käytöstä. Tilaisuuden aikana aikuiset saavat tietoa lasten tai nuorten 
mm. sosiaalisten medioiden käytöstä, digitaalisten pelien pelaamisesta, 
nettikiusaamisesta ja netin seksuaalissävytteisistä sisällöistä. 

  

· kannatusta tuli, kaikille luokka-asteille toivotaan 

· järjestetään verkossa, myös koulu toivoo linkkiä 

· toivotaan sisällön osalta: miten voit rajata lapsen puhelimesta asioita, millaisia 
sovelluksia on käytettävissä siihen, että voi seurata mitä lapsi tekee, kenellä on oikeus 
katsoa lapsen puhelimen sisältöä 

· toteutetaan toukokuun alussa, 2.5. tai 9.5. tai 12.5. EI 10.5. 

· Nina-Elise on yhteydessä MLL:n 

9. Mahdollinen kevättapahtuma: Pihakirppis 

· Kysytään Harrilta: voiko koulun pihaa käyttää ja mahdollisesti vessoja / vesipistettä 

· makkaranpaistopiste 

· jatketaan keskustelua ryhmässä tästä, 21.5. alustavasti suunniteltu päivä 



10. Toiminnan supistaminen 

· Todettiin, että yhdistystoimintaan on ihmisillä nykyisin rajatusti aikaa käytettävissä, 
joten vanhempainyhdistyksen toimintaa täytyy ehkä supistaa 

· tilien hoitamisen poistuminen helpottaa tehtäviä jonkin verran 

· Nina-Elise kertonut olevansa käytettävissä puheenjohtajana ensi syksystä, Paula 
lupautunut perehdyttämään 

11. Seuraava kokous 3.5. klo 18. 

12. Kokouksen päättäminen klo 20.15 

 


